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Allereerst dank dat we mogen inspreken en ons verhaal en standpunt kunnen verduidelijken. 

Tot op heden mocht u het zijn opgevallen heb ik mij afzijdig gehouden van de openlijke discussie en mij 

alleen uitgesproken in de overlegronden met de gemeente. Vanavond probeer ik toch enig inzicht te 

geven over het proces en onze inspanningen. 

 

Er gaat natuurlijk een stukje geschiedenis vooraf, waar ik mij terdege realiseer een van de oorzaken ben. 

10 jaar geleden kwam ik als nog redelijk jonge ondernemer in Blaricum terecht en had een te gek idee 

van een livepodium buiten neer te zetten, een beetje naar het idee zoals in Abcoude. 

We kunnen niet ontkennen dat dit nogal wat te weeg heeft gebracht. Mooie liveoptredens waar vele 

mensen openlijk meezongen, maar dat had ook een aanzuigende werking. In de daaropvolgende jaren is 

de kermis in aantallen bezoekers aanzienlijk toegenomen en groter geworden, echter dit was niet het 

geval bij de Vitus en d’ouwe Tak, integendeel zelfs.  

 

De periode 2013-2014 heb ik Moeke Spijkstra verpacht, ondertussen werd ik ook inwoner van Blaricum 

en kon ik van buitenaf zien hoe groot de kermis eigenlijk geworden is. Een leuk idee was een beetje uit 

de hand gelopen. In november 2014 na mijn terugkomst heb ik zelf melding gemaakt er geen livepodium 

meer komt in 2015. Dit staat ook nog volgens mij in een besluit over de discussie wijze van  

vergunningsverstrekking kermis die tijd. De daaropvolgende jaren zijn de aantallen bezoekers 

teruggelopen, daar er geen livepodium meer was. Er kunnen nu eenmaal veelvoudig meer bezoekers 

staan bij een livepodium op de Torenlaan dan in de lokaliteit Moeke Spijkstra. De jaren er na waren er 

geen noemenswaardige problemen.  

 

Tot kermis 2018 daar moeten wij realiseren door de brand bij Moeke Spijkstra er een hele bijzondere 

situatie ontstond. De bezoekers van Moeke Spijkstra zochten hun heil bij de overige horeca, echter de  

beveiligers van Moeke Spijkstra ontbraken. Moeke Spijkstra levert al jaren de meeste beveiligers tijdens 

de kermis, inclusief die op de Binnendoor. Normaal blijft 75% van de bezoekers staan waar ze zijn, 25% 

loopt rond door het dorp. Je bent Moeke, Tak of Vitus fan. Echter door het ontbreken van Moeke 

Spijkstra ontstond er een enorme beweging van bezoekers richting d’ouwe Tak en Vitus met als gevolg 

grote groepen mensen in een paar straten. Het politierapport is natuurlijk een juiste weergave van deze 

druk, maar wel met in ons achterhoofd er een bijzondere situatie was ontstaan door het ontbreken van 

Moeke. Daarbij opmerkend er ook een deel in de rapportage niets te maken heeft met de bezoekers die 

zich bewegen tussen de horeca van Blaricum, maar met de verandering van activiteiten onder de jeugd 

van tegenwoordig. Een groot probleem niet alleen in Blaricum maar ook in de rest van Nederland. 

 

In ons eerste overleg met de gemeente werd ons medegedeeld dat de politie-inzet zal wijzigen in aantal 

en opzet. Ons werd gevraagd om mee te denken. In de vervolg afspraak ver voor er überhaupt werd 

gesproken over het inkorten van de kermis hebben wij als horeca een opzet van een beveiligingsplan 

voorgelegd. Door 12 beveiligers te leveren die nauwlettend in overleg met politie en gemeente de 



aangewezen straten tussen de horecagelegenheden beveiligen. Hierdoor te voldoen aan de wens dat de 

politie alleen bij calamiteiten in actie hoeft te komen en niet meer preventief hoeft rond te lopen. Dit 

plan is financieel zeer kostbaar en voor ons te realiseren op basis van de huidige opzet van de kermis.  

 

Bij de vervolg afspraak waar wij er vanuit gingen als horeca definitieve invulling te geven aan ons plan 

werden wij geconfronteerd met het idee de kermis terug te brengen naar 3 dagen.  

Maar bij de gepresenteerde opzet van de ingekorte kermis wordt wel gebruik gemaakt van ons plan om 

beveiligers in te zetten op de straten tussen de horeca, die later zijn aangewezen als evenementen 

terrein. Daar zit nu net de crux. 

Gelukkig is het plan toereikend beoordeeld, gezien het wel als basis wordt gebruikt voor de ingekorte 

kermis. Echter men gaat voorbij aan het feit de kans zeer groot is dat de bezoekers na het vuurwerk bij 

Rust Wat toch de horecagelegenheden gaan bezoeken. Nog maar niet te spreken  of het plan financieel 

haalbaar is zonder de zaterdag. Daar gaat men zonder overleg met ons vanuit, blijkt dat niet mogelijk te 

zijn dan moet de opzet van de ingekorte kermis sowieso weer terug naar het overleg of zoals men zegt 

de denkbeeldige tekentafel.    

 

Ons verzoek is om de opzet van de kermis niet te wijzigen en in zijn bestaande vorm te behouden.  

Vorig jaar was een heel extreem bijzondere situatie door de afwezigheid van Moeke Spijkstra. De horeca 

neemt zijn verantwoording, we voorkomen hierdoor eventuele problemen op de zaterdag en het plan 

met extra beveiligers is dan ook financieel haalbaar. Mocht de opzet werken dan vormt het meteen een 

hele goede basis voor een leuk en beheersbaar dorpsfeest de komende jaren. 

 

Patrick Lommers 

  

  

 

  

 




